
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Vikartovciach,  

ktoré sa konalo v piatok 21.04.2023 o 18.00 hod.  

v zasadačke Obecného úradu vo Vikartovciach 
___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia OZ, schválenie programu a ustanovenie overovateľov zápisnice. 

2. Voľba hlavného kontrolóra obce Vikartovce. 

3. Prezentácia ponuky vydávania Obecných novín obce Vikartovce – Daniela Virostko.  

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

5. Návrh, prejednanie a schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Vikartovce č. 

2/2023 – zmena výšky príspevkov v školskej jedálni. 

6. Návrh a prejednanie zmeny rozpočtu obce Vikartovce na rok 2023 rozpočtovým 

opatrením č. 1/2023. 

7. Výdavky Obce Vikartovce za obdobie od 01.02.2023 do 31.03.2023. 

8. Správa komisie z preverenia majetkových priznaní starostov obce za rok 2022.  

9. Prerokovania a schválenie plánov práce jednotlivých komisií na nové volebné obdobie 

rokov 2022-2026– predsedovia. 

10. Rôzne: 

a) žiadosť UPS Vikartovce o odpustenie dane z pozemkov. 

b) Slovak Telekom – odstránenie telekomunikačného vedenia areál ul. Lesná. 

c) žiadosť o finančný príspevok na poskytovanie sociálnej služby - SeniorparkKvetnica. 

d) ponuka spoločnosti Galileo Corporation na redizajn webovej stránky obce, aplikácie 

V obraze a doplnenie kalendára na odvoz odpadu. 

e) žiadosť FskVikartovčan o finančný príspevok na organizovanie Dní obce 2023.  

f) informácie starostu obce o riešení podnetov a plánovaných investičných úlohách 

(stodola ul. Nižná, kanalizačné prípojky IBV ihrisko, verejné osvetlenie, rekonštrukcia 

ciest, majetko-právne vysporiadanie pozemkov). 

g) ostatné žiadosti, sťažnosti a návrhy poslancov a občanov. 

h) diskusia.  

11. Záver zasadnutia. 
 
 

K bodu č. 1 

 Toto zasadnutie otvoril starosta obce Mgr. Jozef Švagerko a privítal prítomných. 

Zastupiteľstvo bolo uznášania schopné, nakoľko bolo prítomných všetkých 9 poslancov. Za 

overovateľov zápisnice boli určení poslanci PhDr. Mgr. Martin Šefc a Roman Lavko. Starosta 

predniesol poslancom návrh programu zasadnutia a dal o programe hlasovať. Všetci prítomní 

poslanci schválili program zasadnutia jednomyseľne. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko.    
 

 

 



K bodu č. 2 

 V bode č. 2 komisia na otváranie obálok pre voľbu hlavného kontrolóra obce 

Vikartovce informovala obecné zastupiteľstvo, že na základe predloženej výzvy k predmetnej 

voľbe zo dňa 06.03.2023 bola na Obecný úrad Vikartovce v termíne do 06.04.2023 do 12.00 

hodiny doručená iba jedna obálka. Obálka spĺňala predpísané náležitosti a po jej otvorení dňa 

13.04.2023 aj prihláška k voľbe bola preverená a posúdená ako platná. Ako kandidátka na 

hlavnú kontrolórku obce Vikartovce sa prihlásila Mgr. Zuzana Ujčíková, Spišské Bystré, 

ktorá aj doposiaľ vykonáva túto funkciu. Komisia, ktorá otvárala obálky, bola zároveň aj 

volebnou komisiu pre voľbu hlavného kontrolóra obce Vikartovce na volebné obdobie rokov 

2023-2029, ktorá sa uskutočnila na tomto zasadnutí OZ dňa 21.04.2023. Volebná miestnosť 

bola pripravená tak, aby bola zabezpečená tajnosť hlasovania. Boli vydané hlasovacie lístky 

v počte 9 a prázdne obálky opečiatkované okrúhlou pečaťou obce tiež v počte 9. Následne 

prebehla tajná voľba. Odovzdaných bolo 9 platných hlasov, ktorými bola kandidátka č. 1 

Mgr. Zuzana Ujčíková zvolená do funkcie hlavnej kontrolórky obce Vikartovce na obdobie 

šiestich rokov s účinnosťou od 01.05.2023 do 30.04.2029. Všetky materiály k voľbe hlavného 

kontrolóra obce Vikartovce 2023 sú uvedené v samostatnej zložke, ako príloha č. 1zápisnice 

z OZ z 21.04.2023. 

V zmysle ustanovení § 18c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov patrí hlavnému kontrolórovi obce plat podľa ods. 1 a ods. 2 podľa dohodnutého 

kratšieho úväzku. Zároveň obecné zastupiteľstvo môže v zmysle § 18c) ods.5 tohto zákona 

určiť hlavnému kontrolórovi mesačnú odmenu až do výšky 30% z mesačného platu. Poslanci 

po vzájomnej dohode schválili, s účinnosťou od 01.05.2023, kontrolórke obce Vikartovce 

Mgr. Zuzane Ujčíkovej mesačnú odmenu vo výške 30% z mesačného platu v závislosti od 

dĺžky pracovného času, ktorý je 15 hodín mesačne. S hlavnou kontrolórkou bude uzavretá 

pracovná zmluva, ktorej súčasťou bude aj oznámenie o platových podmienkach. Hlasovanie 

o mesačnej odmene je prílohou č. 2 tejto zápisnice.       

 

K bodu č. 3 

 V tomto bode vystúpila p. Daniela Virostko, ktorá prišla odprezentovať vydávanie 

obecného spravodajcu obce Vikartovce. Poslanci sa už v minulosti oboznámili s grafickými 

návrhmi občasníkov okolitých obcí, na výrobe ktorých menovaná redakčne pracovala. Zo 

svojej spolupráce so samosprávami vie, že aj keď obce majú zriadené webové stránky nie 

všetci občania to sledujú, ale ak sa im dostanú do rúk obecné noviny v tlačenej forme je to 

efektívnejšie pre informovanie občanov. Formou obecného spravodajca by chcela priblížiť 

občanom život v obci, informovať ich o činnosti jednotlivých zložiek, ako aj obecného úradu 

a poslancov obecného zastupiteľstva. Napĺňanie novín príspevkami bude zo strany 

redaktorky, ktorá získa informácie od občanov, resp. organizácií. Pred zadaním do tlače 

prekonzultuje návrh novín so starostom obce a až následne bude zadaná objednávka tlačiarni. 

Poslanci po vzájomnej dohode jednomyseľne súhlasili s vydaním obecných novín obce 

Vikartovce a to 1 x za 3 mesiace, t.j. 4 x ročne, noviny budú obsahovať 6 strán, vydanie na 

farebnom lesklom papieri, náklad v počte 500 kusov, ročné finančné náklady podľa 

predloženej cenovej ponuky by predstavovali čiastku približne 2 000,00 €. Poslanci zároveň 

poverujú starostu obce uzatvorením zmluvy na obdobie jedného kalendárneho roka na 

vydávanie a tlač obecných novín obce Vikartovce za podmienok určených po dohode so 

zhotoviteľom diela. Návrh cenovej ponuky a zmluvy je uvedený v prílohe č. 3 tejto zápisnice.        

  

K bodu č. 4 

 Všetky uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí OZ sú splnené. 

 



K bodu č. 5 

 Vedenie Základnej školy s materskou školou Vikartovce v zmysle novelizovaného 

zákona predložilo návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Vikartovce č. 2/2023, ktorým 

sa mení Všeobecne záväzné nariadenie obce Vikartovce č. 3/2021 o určení výšky príspevkov 

na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni a výdajnej školskej 

jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Vikartovce. Zmena príspevkov je z dôvodu 

schválenia dotácie zo strany štátu na podporu stravovacích návykov detí v zmysle zákona 

o hmotnej núdzi. Stravné bude poskytnuté bezplatne pre všetkých žiakov školy s účinnosťou 

od 01.05.2023.  Návrh predmetného nariadenia bol zverejnený na úradnej tabuli a na webe 

obce v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci návrh VZN č. 2/2023 prerokovali 

a jednomyseľne sa na jeho prijatí uzniesli. Návrh VZN je prílohou č. 4 tejto zápisnice. 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko.    

 

K bodu č. 6 

 V tomto bode predložil starosta poslancom Návrh na zmenu rozpočtu Obce 

Vikartovce na rok 2023 rozpočtovým opatrením č. 1/2023, ktorým sa zvyšujú bežné 

a kapitálové príjmy a taktiež bežné výdavky. Poslanec Mgr. Kurilla vystúpil s požiadavkou 

vyčlenenia finančných prostriedkov na riešenie havarijného stavu miestnych komunikácií 

v obci. Starosta informoval, že tieto finančné prostriedky sú už zahrnuté v rozpočte obce na 

rok 2023 a havarijné situácie sa riešia a financujú priebežne podľa potreby. Poslanci sa s 

predloženým návrhom oboznámili a návrh schválili jednomyseľne. Návrh zmeny rozpočtu 

tvorí prílohu č. 5 tejto zápisnice. 
ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko.    

 

K bodu č. 7 

 Poslanci, v bode číslo 7, prerokovali fakturačné aj pokladničné výdavky a platby Obce 

Vikartovce za obdobie od 01.02.2023 do 31.03.2023. Poslanci sa informovali o jednotlivých 

položkách výdavkov, na ktoré dostali adekvátnu odpoveď zo strany starostu obce. V prípade 

nejasností je potrebné sa obrátiť na pracovníčky Obecného úradu Vikartovce p. Koreňovú a p. 

Citriakovú, ktoré podajú vysvetlenie k jednotlivým výdavkom podrobnejšie. Uvedené 

výdavky vzali poslanci na vedomie a sú prílohou č. 6/1a 6/2 tejto zápisnice. 

 

K bodu č. 8 

Komisia na prejednanie majetkových pomerov v zmysle Ústavného zákona č. 

357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení 

neskorších predpisov predložila poslancom správy o prejednaní majetkových pomerov 

starostov obce Vikartovce a to bývalého starostu obce Vikartovce Ing. Vladimíra Šavela za 

rok 2022 a súčasného starostu obce Vikartovce Mgr. Jozefa Švagerka za rok 2021, v ktorých 

konštatuje, že pozná majetkové pomery oboch starostov obce a nemá k tomu žiadne výhrady. 

Poslanci vzali správy komisie na vedomie bez pripomienok a tieto správy, spolu s 

majetkovými priznaniami, tvoria prílohy č. 7/1 a 7/2 tejto zápisnice. 

 

 

 



K bodu č. 9 

 Predsedovia jednotlivých komisií predložili poslancom návrhy plánov práce komisie 

na volebné obdobie rokov 2022-2026. Poslanci sa s návrhmi oboznámili a schválili ich 

jednomyseľne s tým, že uložili zapisovateľke zverejniť plány práce na webe obce a zaslať ich 

mailom všetkým poslancom. Poslanec Ján Baran v rámci stavebnej komisie  navrhol vyriešiť 

otázku osadenia verejného osvetlenia smerom k Vikartovskej agrárnej spoločnosti formou 

solárnych panelov, čo poslanci vzali na vedomie a komisia sa bude tým pri uvedenej investícii 

zaoberať, ako jednou z možností osvetlenia uvedenej lokality. Plány práce sú uvedené 

v prílohe č. 8/1, 8/2, 8/3 a 8/4 tejto zápisnice. 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko.    

 

K bodu č. 10 

 V rôznom boli prerokované nasledovné otázky: 

a) Žiadosť Urbárskeho pozemkového spoločenstva Vikartovce o odpustenie dane z pozemkov 

na rok 2023 v zmysle § 17 ods. 2 písm. i) zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení neskorších 

predpisov. Poslanci sa so žiadosťou oboznámili, prerokovali ju a jednomyseľne sa zdržali 

hlasovania, pretože za rok 2023 sa už daň z pozemkov nedá odpustiť ani daňovník 

k 31.01.2023 nepodal daňové priznanie k úľave na dani z nehnuteľností. Žiadosť UPS 

Vikartovce je uvedená v prílohe č. 9 tejto zápisnice.  

ZDRŽALO SA HLASOVANIA 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, 

Ing. Ján Bukovina, Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. 

Martin Šefc MPH, Jozef Švagerko.    

(Pozn.: Zákon o miestnych daniach a  miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady č. 582/2004 Z.z. v znení neskorších predpisov v § 17 ods. 2 písm. i) uvádza, 

že správca dane môže všeobecne záväzným nariadením podľa miestnych podmienok v obci 

alebo jej jednotlivej časti ustanoviť zníženie dane z pozemkov, alebo oslobodiť od dane 

z pozemkov lesné pozemky od nasledujúceho roka po vzniku holiny do roku plánovaného 

začatia výchovnej ťažby (prvej prebierky). Obec Vikartovce takúto možnosť odpustenia 

v platnom predmetnom všeobecne záväznom nariadení nemá.) 

 

b) starosta obce predložil poslancom stanovisko spoločnosti Slovak Telekom a. s. Bratislava, 

pracovisko Košice k žiadosti o demontáž telekomunikačných stĺpov a vedenia v areáli Pod 

hoľou na ulici Lesnej v priestoroch areálu DHZ, kde bola požiadavka pristávacej plochy 

záchranárskeho vrtuľníka. Pracovníci vykonali technické prešetrenie podľa požiadavky obce 

a s demontážou súhlasili nakoľko vedenie ako aj stĺpy sú zastaralé a nebezpečné pre okolie. 

Celé vedenie bolo demontované prostredníctvom Slovak Telekomu , ktorý zadal požiadavku 

externej firme. Posledný drevený telekomunikačná stĺp ostal osadený pri rodinnom dome č. 

422/1. Poslanci vzali informácie na vedomie a žiadosť, spolu so stanoviskom, sú prílohou č. 

10 tejto zápisnice. Čo sa týka riešenia problému odstránenia telekomunikačných stĺpov 

v rómskej osade na ulici Májovej, taktiež príde pracovník spoločnosti, ktorý stĺpy na miestnej 

obhliadke posúdi, zváži ich odstránenie a na základe vydaného stanoviska zo strany Slovak 

Telekomu obec na vlastné náklady zabezpečí ich demontáž, nakoľko Slovak Telekom nemá 

vyčlenené prostriedky na ďalšie demontáže. Poslanci vzali aj túto informáciu na vedomie. 

c) Seniorpark n.o. Kvetnica 424, 058 01  Poprad požiadala, ako neverejný poskytovateľ 

sociálnej služby, o finančný príspevok na rok 2023 na prevádzku poskytovanej sociálnej 

služby podľa § 75 ods. 1-5 a 11 zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách a o zmene 



a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znení 

neskorších predpisov. Klientkou ich zariadenia v Spišskom Bystrom je p. Emília 

Jakubčáková, ktorá má trvalý pobyt v obci Vikartovce. Poslanci podanú žiadosť prerokovali 

a zo strany starostu obce bolo podané vysvetlenie, že obec je povinná poskytnúť určitý 

príspevok, avšak nie v požadovanej výške, ale predtým je potrebné žiadať od poskytovateľa 

služby: 

 - aký je mesačný príjem odkázanej osoby 

- akým spôsobom poskytovateľ skúmal rodinné pomery odkázanej osoby a k akým záverom 

ste dospel 

-akým spôsobom poskytovateľ skúmal majetkové pomery odkázanej osoby a k akým záverom 

dospel 

- podrobnú analýzu ekonomicky oprávnených nákladov na vyššie uvedeného klienta, nakoľko 

v zaslanej prílohe (rozpis EON) je uvedená iba položka v sume 1034,70 Eur, čo je 

nepostačujúce. 

- v neposlednom rade je potrebné poukázať na ustanovenie § 66 zák. č. 36/2005 Z. z. zákon o 

rodine a o zmene a doplnení niektorých zákonov, „deti, ktoré sú schopné samy sa živiť, sú 

povinné zabezpečiť svojim rodičom primeranú výživu, ak to potrebujú“. Poslanci vzali 

žiadosť a informáciu starostu na vedomie a poverili starostu obce prerokovať žiadosť 

s poskytovateľom služby a vyzvať ho na doloženie potrebných dokladov. Fotokópia žiadosti 

a jej príloh sú uvedené v prílohe č. 11 tejto zápisnice.        

 

d) Spoločnosť Galileo Corporation s. r. o. Čierna Voda v zastúpení p. Marianom Matejkom 

predložila cenovú ponuku na redizajn webovej stránky obce Vikartovce, ako aj aplikácie 

V obraze. V ponuke je aj rozšírenie stránky obce o modul Komunálne služby. Poslanci sa 

s cenovými ponukami oboznámili a poslanec Mgr. Matej Kurilla navrhol prerokovať návrhy 

s p. Matejkom osobne, spolu so starostom obce. Poslanci vzali cenové ponuky obnovy stránky 

obce Vikartovce na vedomie a poverili starostu obce dohodnúť termín stretnutia ohľadom 

riešenia predmetnej otázky so zástupcom spoločnosti Galileo v mesiaci máj, kde sa dohodnú 

bližšie podmienky rozšírenia webu obce Vikartovce. Cenová ponuka je uvedená v prílohe č. 

12 tejto zápisnice.       

 

e) Občianske združenie Prameň Hornádu, Vikartovce požiadalo o finančný príspevok na 

dvojdňové podujatie organizované pri príležitosti Dni obce Vikartovce 2023 na úhradu 

nákladov vystúpení folklórnych kolektívov. V minulom roku bol poskytnutý finančný 

príspevok vo výške 7 500,00 €. Poslanci sa u vedenou žiadosťou oboznámili, prerokovali ju 

a jednomyseľne finančný príspevok vo výške 7 500,00 € schválili s tým, že žiadateľ na 

júnovom zasadnutí OZ predloží cenovú kalkuláciu predbežných nákladov na uvedenú akciu. 

Žiadosť je uvedená v prílohe č. 13 tejto zápisnice.  

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko.    

Predseda komisie pre ochranu životného prostredia a verejný poriadok Mgr. Matej Kurilla 

obce Vikartovce informoval poslancov o zapojení sa do podujatia Dni obce Vikartovce 2023 

formou rôznych poučných aktivít na ochranu životného prostredia, hlavne čo sa týka 

separovania odpadov. Poslanci vzali túto informáciu na vedomie. 

 

f) starosta obce informoval poslancov o riešení podnetov a plánovaných investičných úlohách 

nasledovne: 

- výstavba rodinného domu Jána Kollára – stavebné povolenie bude vydané až po zmene 

územného plánu obce, kde bude zahrnutý aj stavebný pozemok na ulici Novej, pripomienky 



k ÚP budú môcť dávať poslanci, ako aj občania obce architektovi a obstarávateľovi 

predmetného dodatku k územnému plánu, ktorí to zapracujú do návrhu, poslanci môžu aj 

v tejto dobe podávať návrhy do pracovnej verzie návrhu dodatku k územnému plánu, ktorý 

obdŕžali mailom od starostu obce dňa 30.1.2023. 

 

- stodola IBV Staré futbalové ihrisko – bude vypracovaný statický posudok na žiadosť 

majiteľov pozemku pod objektom a v prípade doručenia žiadosť na stavebný úrad Vikartovce 

sa bude postupovať v zmysle platných predpisov. 

 

- kanalizačné prípojky ulica Nižná – IBV Staré ihrisko – všetky stavebné pozemky v danej 

lokalite majú kanalizačné prípojky zriadené až do zelených pásov pred pozemkom vlastníka 

stavebnej parcely.  

 

- verejné osvetlenie – spotreba elektrickej energie bola za rok 2022 spolu 31,171 mWh+ďalšie 

poplatky. Samotné náklady na elektrickú energiu bez ďalších poplatkov boli spolu 13 048,43 

Eur s DPH, cena elektrickej energie je aktuálne 418,61 Eur s DPH. V prípade, ak by sme 

zainvestovali do výmeny led trubíc, čím by sme znížili spotrebu jednej trubice z 36 W na 18 

W, vedeli by sme sa priblížiť k úspore cca 50 %. Uvedená investícia je odhadovaná spolu na 

3000 Eur (nákup 130ks. led trubíc, prenájom plošiny, práca). Poslanci s uvedeným návrhom 

výmeny trubíc na verejnom osvetlení súhlasili, zároveň navrhli posunúť stĺp verejného 

osvetlenia v záhrade p. Bulavovej na ulici Hlavnej nižšie, starosta informoval aj o potrebe 

opravy rozvodnej skrine na ulici Májovej, poslanci to vzali na vedomie. 

 

- výstavba chodníka na ulici Hlavnej smerom od obce Kravany, pri štátnej ceste III/3074 – 

potrebné je dať vypracovať geometrický plán, zamerať pozemok určený na vybudovanie 

chodníka a spracovať projektovú dokumentáciu, poslanci to vzali na vedomie. 

 

- oprava a údržba miestnych komunikácií, vrátane kruhového objazdu – zamestnanci firmy 

Juno Stará Ľubovňa vykonajú obhliadku problémových úsekov a vypracujú cenovú 

kalkuláciu na vykonanie vysprávok dotknutých úsekov ciest, poslanci navrhujú celý priestor 

kruhového objazdu vyfrézovať a natiahnuť nový asfaltový povrch, starosta dá vypracovať 

návrh ceny vysprávok aj inej oprávnenej firme, poslanci vzali všetky tieto informácie na 

vedomie. 

 

- oprava motorového vozidla Mercedes DHZ – odhadovaná oprava bude vo výške približne 

5 000,00 €, zároveň poslanci navrhujú zaoberať sa operatívnym leasingom viacmiestneho 

vozidla pre potreby obce a jej jednotlivých zložiek, resp. kúpou nového vozidla a zároveň 

poverujú starostu obce zistením možností financovania takejto investície. 

 

- IBV za Bytovkou – starosta informoval o vyhlásenej výzve na zistenie predbežného záujmu 

o výstavbu v danej lokalite prostredníctvom podávania žiadostí, kde sa do výzvy prihlásilo 74 

záujemcov. Poslanec Martin Šefc podal návrh zaoberať sa riešením plánovanej výstavby a to 

rokovaním s vedením Urbárskeho pozemkového spoločenstva Vikartovce ako možným 

investorom. Poslanci poverili starostu obce dohodnutím spoločného stretnutia, kde sa posúdia 

doručené žiadosti a následne bude dohodnutý termín rokovania s UPS za prítomnosti starostu 

obce a všetkých poslancov obecného zastupiteľstva.   

 

 



g) k ostatným podaným návrhom, podnetom a pripomienkam uvádzam nasledovne:  

- starosta informoval poslancov o podanom podnete zo strany Štefana Kunu, ktorý podal na 

Okresnú prokuratúru Poprad ohľadom výstavby miestnej komunikácie na ulici Novej pred 

rodinným domom Mareka Sitiarika a taktiež na ulici Lesnej pri vstupe na futbalové ihrisko, 

poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

- starosta informoval poslancov o stave bankových účtov k 21.04.2023, ktorý vzali na 

vedomie a bude im doručený prostredníctvom emailu, stavy účtov obce Vikartovce sú 

uvedené v prílohe č. 14 tejto zápisnice.  

 

- poslanec Mgr. Matej Kurilla dal pripomienku k spísaniu zápisnice zo zasadnutia, kde 

poukázal na nedostatky a navrhol zverejňovať aj všetky prílohy a žiadosti, ktoré sú na OZ 

prerokovávané. Zo strany zapisovateľky bola podaná informácia, že prílohy sú uvedené 

fyzicky v origináli zápisnice uloženej na obecnom úrade a ich zverejňovanie nie je povinné. 

Poslanci všetky prerokované žiadosti obdržia vždy pred zasadnutím OZ formou príloh 

k pozvánke v dostatočnom časovom predstihu. Poslanci navrhli zapisovateľke, aby zápisnicu 

pred zverejnením zaslala poslancom na odsúhlasenie a starosta navrhol poslancom, aby 

v prípade potreby zverejnenia pripomienok a návrhov do zápisnice zo strany poslancov boli 

tieto zapisovateľke doručené emailom v takom znení, ako si to poslanci žiadajú zverejniť. 

Poslanci vzali tieto informácie na vedomie.    

 

K bodu č. 11 

 Na záver zasadnutia starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie 

Obecného zastupiteľstva obce Vikartovce. 
 
 
 

  

 

 

         Mgr. Jozef Švagerko 

                starosta obce 

        

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 
 

PhDr. Mgr. Martin Šefc, MPH ................................................ 
 

Roman Lavko    ................................................ 

 

 

 

 

 

Vo Vikartovciach 02.05.2023 

Zapísala: Anna Citriaková 


